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Abstract (en)
The timepiece comprises, in the case (1), a movement of electronic type which comprises several stepping motors. A first stepping motor drives a
gear-train actuating the hours and minutes hands (5 and 6) which move over the dial (4), whilst other stepping motors, controlled at frequencies of
1 Hz, 1/60 Hz and 1/3600 Hz, drive the hands (10, 12 and 14) which denote the seconds, the minutes and the hours. The cell (8) makes it possible
to read hundredths of a second when counting is interrupted by pressure on one or the other of the push buttons (3) which serve to control the
functions. <IMAGE>

Abstract (fr)
La pièce d'horlogerie comporte dans le boîtier (1) un mouvement de type électronique qui comporte plusieurs moteurs pas à pas. Un premier
moteur pas à pas entraîne un rouage actionnant des aiguilles des heures et des minutes (5 et 6) qui se déplacent au-dessus du cadran (4), tandis
que d'autres moteurs pas à pas pilotés à des fréquences d'1 Hz, d'1/60 Hz et d'1/3600 Hz entraînent les aiguilles (10, 12 et 14) affichant les
secondes, les minutes et les heures. La cellule (8) permet de lire le centième de seconde, lorsque le comptage est interrompu par pression sur l'un
ou l'autre des boutons-poussoirs (3) qui servent à la commande des fonctions.
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